
حســاس  بازی هــای  از  یکــی   / جیــرودی  حامــد 
مرحلــه یــک هشــتم نهایی جــام حذفــی، میان 
ذوب آهــن و پرســپولیس برگــزار می شــود و این 
دو تیــم از ســاعت 15:30 امــروز و در ورزشــگاه 
فولادشــهر برابر هــم قرار می گیرند. مســابقه ای 
کــه موعــود بنیادی فــرد بــه همــراه کمک هــای 
عطایــی  محمــد  و  علی نژادیــان  ســعید  خــود 
امــا  را برعهــده خواهنــد داشــت.  قضــاوت آن 
در ایــن دیــدار، دو تیم پرافتخار جــام حذفی به 
مصاف هم می روند. در یک ســو، پرسپولیس به 
عنــوان دومین تیم پرافتخار ایــن رقابت ها که 6 
قهرمانــی و دوبــار حضور در فینــال جام حذفی 
را در کارنامــه اش دارد و دیگــری ذوب آهن که با 
4 قهرمانــی و یــک بار حضور در فینال، ســومین 
تیم پرافتخار این مســابقات اســت. ذوب آهن و 
پرســپولیس در حالی به میدان می روند که سوم 
دی و در هفتــه یازدهــم لیــگ برتر در ورزشــگاه 
آزادی با هم دیدار کردند که آن مســابقه 2-0 به 
ســود سرخپوشان پایتخت به پایان رسید. در آن 
بــازی، با اینکه پرســپولیس بــازی جالبی از خود 
به نمایش نگذاشــت و طبق آمار منتشــر شــده، 
شــوت در چهارچوب نداشــت ولی توسط وحید 
امیری و روی اشــتباه دروازه بان در مهار سانتر او 
به گل اول رسید و گل دوم را هم مهدی ترابی از 
روی نقطه پنالتی به ثمر رساند تا قرمزها برنده 
آن دیدار شــوند. حــالا دو تیم قرار اســت بعد از 
24 روز دوباره برابر هم قرار بگیرند که این دیدار 

هم حتماً باید یک برنده داشته باشد.
شــاگردان مهــدی تارتــار کــه در مرحله یک  
شــانزدهم نهایــی تیــم دســته  اولی رایــکا بابل 

را 3-0 شکســت دادنــد، در لیگ بیســت و یکم 
شــرایط خوبی نداشــته اند و با 18 امتیاز در رده 
یازدهم قرار دارند. در مقابل، شــاگردان یحیی 
گل محمدی که در مرحله قبلی برابر تیم دسته 
اولــی ویســتاتوربین تهــران 4-0 برنــده شــدند، 
نیــم فصــل را هــم بــا 32 امتیــاز و قــرار گرفتن 
در رتبــه دوم بــه پایــان رســاندند و می خواهند 
در جــام حذفــی هــم خــود را بــه عنــوان یــک 
مدعــی نشــان دهنــد. از طرفــی ذوب آهن هم 
که حریف دســت و پا بســته ای در خانه نیســت 
و می خواهد شکســت بازی رفت لیگ را جبران 
کند. پرســپولیس که تا پایان فصل دیگر عیسی 
آل کثیــر مهاجــم خــود را به دلیــل مصدومیت 
در اختیــار نــدارد، بــه غیــر از او، امید عالیشــاه، 
حامــد پاکدل، علی شــجاعی و وحدت هنانوف 
مصدومیــت  دلیــل  بــه  بــازی  ایــن  در  هــم  را 
نخواهــد داشــت و وضعیــت محمد شــریفی و 
منوچهر صفروف نیز در هاله ای از ابهام است. 
بــا این حــال، گل محمدی امیدوار اســت دیگر 
ســتاره های تیمــش بتواننــد این تیــم را در این 
مســابقه به پیروزی برسانند. در ذوب آهن هم 
بازیکنانــی مانند میلاد جهانی و رضا خالقی فر 
مهاجم ســابق پرســپولیس حضور دارند و باید 
دیــد تارتــار بــا آنها چــه عملکــردی برابــر تیم 
مــورد علاقــه اش خواهــد داشــت. ذوب آهن و 
پرســپولیس تاکنــون چهاربــار در جــام حذفــی 
بــه مصاف هــم رفته اند کــه دوبــار ذوب آهن و 
دوبــار پرســپولیس به پیروزی رســیده اند و حالا 
باید دید پنجمیــن دوئل آنها در جام حذفی با 

پیروزی چه تیمی خاتمه پیدا می کند.
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صف آرایی 2 تیم لیگ برتری مقابل 2 تیم دسته یکی

آلومینیوم – سپاهان؛ این دوئل برنده دارد
 مرحله یک هشــتم نهایی جام حذفی امروز آغاز می شــود که در یکی 
از مهم ترین آنها، آلومینیوم و ســپاهان از ســاعت 1۴ در ورزشگاه امام 
خمینی )ره( اراک مقابل هم قرار می گیرند. شاگردان رسول خطیبی با 
پیروزی بر فجرسپاسی به این مرحله رسیدند و شاگردان محرم نویدکیا 
هم با برتری مقابل ستارگان شهید اورکی اسلامشهر راهی این مرحله 
شدند. اما نکته ای که در خصوص این مسابقه وجود دارد این است که 
آلومینیوم و سپاهان پنجشنبه گذشته و هفته پانزدهم لیگ برتر با هم 
مسابقه دادند که آن بازی بدون گل به پایان رسید ولی حالا این دیدار 
باید برنده داشته باشد. در دیداری همزمان، خیبر خرم آباد و صنعت 
نفت آبادان در ورزشگاه تختی خرم آباد با هم رودررو می شوند. خیبر 
که عبدالله ویسی سرمربی خود را در این بازی به دلیل محرومیت روی 

نیمکت ندارد، تیمی دسته اولی است که از نظر مالی شرایط مناسبی 
نســبت به برخی از تیم های لیگ برتری دارد. این در حالی اســت که 
آبادانی ها در بحران مالی شدیدی به سر می برند و شاگردان علیرضا 
منصوریان تهدید کرده اند که در بازی برابر خیبر به میدان نمی روند و 
تعداد زیادی از بازیکنان نفت هم در آستانه فسخ قرارداد هستند. مس 
کرمان هم از ســاعت 1۴:30 در ورزشگاه شهید باهنر این شهر پذیرای 
فولاد اســت. شــاگردان فرزاد حسین خانی که او را به دلیل محرومیت 
در ایــن بــازی روی نیمکــت ندارنــد، در مرحله قبلی ماشین ســازی را 
شکســت دادند و شاگردان جواد نکونام هم برابر شهرداری نوشهر به 
برتری رسیدند. گفتنی است سایر دیدارهای مرحله یک هشتم نهایی 

جام حذفی، فردا )سه شنبه( برگزار می شود.

ذوب آهن و پرسپولیس در  جام حذفی هم به یکدیگر رسیدند

بازیجامداران
جلسه 2 ساعته اسکوچیچ با عزیزی خادم

وحید امیری: فکر می کنند صعود به جام  جهانی کار راحتی بوده است

تیم ملی فوتبال کشورمان در دیدار بعدی اش در مرحله مقدماتی جام جهانی، 
هفتــم بهمــن در ورزشــگاه آزادی به مصاف عــراق می رود. بــه همین منظور، 
دیروز جلســه ای میان شــهاب  الدین عزیــزی خادم رئیس فدراســیون فوتبال و 
دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی برگزارشد و آخرین شرایط تیم ملی مورد 
بررسی قرار گرفت. ضمن اینکه در اواخر این جلسه نیز حامد مؤمنی سرپرست 
دپارتمــان تیم هــای ملــی و مجتبی خورشــیدی، سرپرســت تیم ملــی فوتبال 
کشورمان هم حاضر شدند. گفتنی است وحید امیری بازیکن تیم ملی فوتبال 
ایــران در رابطــه با وضعیــت تیم ملی چنین نظــر داد: »خوشــبختانه از لحاظ 
نتیجه گیری، تیم ملی شرایط بسیار خوبی دارد و نتایج فوق العاده گرفته است. 
اما دلیل نمی شــود کــه در ادامه راه حریفان را دســت کم بگیریم و باید با تمام 
قــدرت به مصاف حریفــان برویم تا صعودمــان را در بهمن ماه قطعی کنیم. 
تمام بازیکنان، با تمام وجود تلاش خواهند کرد تا هرچه سریع تر و به عنوان تیم 
اول به این هدف برسیم و به جام جهانی صعود کنیم.« او در رابطه با حریفان 
تیــم ملــی در دو بازی پیش رو به ســایت فدراســیون فوتبال گفــت: »بازی های 
مقابل عراق و امارات، بازی های ســاده ای نیســتند. خیلی از هواداران عزیز تیم 
ملی فکر می کنند که بازی های راحتی در پیش داریم اما هر زمانی مقابل این دو 
تیم به میدان رفتیم، آنها با تمام قوا و برای متوقف کردن ایران به میدان آمدند. 
می دانیــم که کار ســاده ای پیــش رو نخواهیم داشــت و با تمام تــوان به میدان 
خواهیم رفت. امیدوارم با یاری خدا و دعای مردم فوتبال دوســت ایران در این 
بازی ها هم موفق شــویم.«امیری در مورد نیاز به حمایت  همگانی از تیم ملی 
یادآور شد: »هر زمانی تیم ملی راحت به جام جهانی صعود می کند، خیلی ها 
فکر می کنند کار ســاده ای بوده و همین طرز تفکر باعث می شود که حمایت ها 
از تیــم ملــی کاهش پیدا کند. امیدوارم حالا که تیم ملی تا به اینجای کار خیلی 
خوب و پرقدرت جلو رفته و نتیجه گرفته، تمام عزیزانی که در رأس امور هستند، 
بخصوص وزیر ورزش دست از حمایت فوتبال ملی بر ندارند و همه در کنار هم 

شاهد رخدادهای خوب و غرورآفرین برای تیم ملی باشیم.«

خطیبی: می خواهیم آسیایی شویم
رسول خطیبی، سرمربی تیم آلومینیوم اراک در 
نشســت خبری پیش از دیدار جــام حذفی برابر 
ســپاهان اصفهان اظهار داشــت: »جــام حذفی 
بــا لیــگ برتر متفاوت اســت و هر کســی اشــتباه 
کنــد جــای جبــران نــدارد و بازیکنان ما شــرایط 
را می داننــد. آمادگــی داریــم بــازی زیبایــی را به 
نمایــش بگذاریــم. تمرکز بــالا و آمادگــی ذهنی 

می تواند در بازی با ســپاهان به ما کمک کند. ما می خواهیم آســیایی شــویم 
و باید زیرســاخت ها درســت شــود. باید ساختار باشــگاه را درست کنم. سالن 
مــا ده هــا ایراد دارد، ناظر ها ] A F C[ وارد ورودی اســتادیوم اراک شــوند ما را 
رد می کنند. ابتدا باید با پیگیری زیرســاخت ها را درســت کرد. پیشــنهاد دادم 

با بودجه خودم یک کمپ بزنند که کمتر مربی این کار را انجام می دهد.«

 نویدکیا: کسی که تحمل فشار را ندارد، نباید به 
تیم های بزرگ برود

محــرم نویدکیــا، ســرمربی ســپاهان پیــش از 
دیــدار جــام حذفــی برابــر آلومینیــوم اراک 
بــردار  شــوخی  حذفــی  »جــام  کــرد:   اظهــار 
دســت  از  را  شانســش  کــه  تیمــی  نیســت، 
بدهد جــای جبران نــدارد. امیدواریم مقابل 
آلومینیــوم خــوب بازی کنیــم، اگر ایــن بازی 
را از دســت بدهیــم، یــک جــام را از دســت 

می دهیــم. تیم هایی که خودشــان را آماده کردند کــه در قهرمانی لیگ 
باشــند، دل شــان می خواهد جــام حذفی را نیز داشــته باشــند ولی جام 
حذفی جام خطرناکی اســت. جام حذفی تمرکز بالایی می خواهد و هر 
تیمــی شــانس دارد که بــالا بیاید، باید بــه همه احترام گذاشــت، ما هم 
دل مان می خواهد از شــانس مان استفاده کنیم. فشار در تیم های بزرگ 
یک چیز طبیعی اســت، اگر قرار اســت کسی فشــار تحمل نکند نباید  با 
تیم های بزرگ قرارداد ببندد، بازیکنان و ســرمربی باید بتوانند فشــارها 
را تحمــل کنند این یک چیز طبیعی اســت، صــد درصد یکی از مدعیان 

اصلی قهرمانی هستیم.«

پیام رئیس AFC به تیم ملی فوتبال زنان ایران
شــیخ سلمان بن ابراهیم آل خلیفه، رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا با ارسال 
نامه ای به شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال برای تیم ملی 
فوتبــال زنان ایــران و هوادارانش آرزوی موفقیت کرد. در این نامه آمده اســت:  
»به مناســبت شــروع جام ملت های فوتبــال زنان آســیا 2022 در هند در هفته 
آتی، فرصت را غنیمت شــمرده و برای تیم ملی فوتبال زنان ایران، طرفداران 
و تمــام خانــواده فوتبال شــما رویدادی خاطره ســاز و موفــق را آرزو می کنم. در 
این مسابقات که 12 تیم در آن شرکت می کنند، تیم  ملی فوتبال ایران توانایی 
خود را برای الهام بخشیدن در سطح قاره اثبات کرده و الگویی برای دختران و 
زنان فوتبالیســت است. من برای آنان عملکردی خوب  را در آماده سازی شان 
آرزومندم. پتانســیل وسیعی در آســیا وجود دارد و ما مصمم هستیم تا کمک 
کنیــم فوتبــال زنان بــا تمرکز روی توســعه و رشــد در تمــام جنبه هــای فوتبال 
بانــوان به قــدرت واقعی خود پی ببرد. من نیز شــما را به تماشــای این رویداد 
هیجان انگیز دعوت می کنم.« تیم ملی فوتبال زنان ایران برای اولین بار به جام 
ملت های آسیا صعود کرده و از 30 دی کار خود را در این رقابت ها آغاز می کند.

جدایی رضاییان از السیلیه قطعی شد
نشــریه »الشــرق« قطر خبر داد که باشگاه الســیلیه به صورت رسمی به 
رامیــن رضاییان مدافع ایرانی اش ابلاغ کرد که می تواند به دنبال تیمی 
جدیــد باشــد و جایی در لیســت تیــم نــدارد. رامین رضاییــان مثل بقیه 
لژیونرهــای الســیلیه در ایــن فصل نتوانســت عملکرد رضایت بخشــی 
داشــته باشــد به همین خاطر مدیران باشگاه الســیلیه این بازیکن را در 
لیســت خــروج گذاشــتند و این بازیکن بــا توافق با باشــگاه الدحیل قطر 
می توانــد به هر تیمــی برود. این بازیکــن به صورت قرضی در الســیلیه 
حضور داشت و قرارداد قرضی اش تا پایان فصل اعتبار دارد ولی با این 
خبر جدایی اش از الســیلیه رســمی شــد. رضاییان تحت قرارداد باشگاه 
الدحیــل اســت و باید دیــد این تیم چــه تصمیمی دربــاره آینده مدافع 
ایرانی اش می گیرد. باشــگاه پرسپولیس خواهان جذب بازیکن سابقش 
است ولی باید دید باشگاه الدحیل رقمی برای قراردادش می خواهد یا 

برای فسخ قرارداد رضاییان بدون هزینه رضایت می دهد.
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 آبی پوشان خواهان جلسه با آجورلو
عضو هیأت مدیره استقلال: مدیریت قبلی هر طوری که دلش خواسته قرارداد بسته است

درویش، وارث حجم زیادی از بدهی
مدیرعامل پرسپولیس: باید درخواست ها و کمبودهای کادر فنی را رفع کنیم

محمــد خاکپور، بازیکن ســابق پرســپولیس و تیم ملــی فوتبال در 
جــام جهانــی 1998 فرانســه، اخیــراً با پیشــنهاد قائــم مقامی این 
باشــگاه از سوی رضا درویش مدیرعامل جدید سرخپوشان مواجه 
شده است. خاکپور که پیش از این در مقدماتی المپیک 2016 ریو، 
هدایــت تیــم زیــر 23 ســال کشــورمان را در اختیار داشــت، پس از 
پایان این مأموریت از پســت های فنی و مدیریتی فوتبال دور بوده 
اســت و بــه همین دلیل برای بســیاری جالب توجه بــود که آیا این 
بار حاضر می شــود به فوتبال برگردد؟ ســرمربی سابق تیم 
زیر 23 ســال کشورمان در واکنش به این اتفاق و پیشنهاد 
قائم مقامی باشــگاه پرســپولیس، بیانیه ای منتشــر کرد. 
در بخشــی از بیانیــه خاکپــور آمده اســت: »مدیریت یک 
و  تخصصــی  کامــلًا  امــر 
قابلیتــی اســت و با توجه 
به اینکه انســان صاحب 
اختیــار  و  اســت  اختیــار 
مســئولیت  او  بــرای  داشــتن 
ایجاد می کند، بنابراین انســان به علت 
اینکــه در بســیاری از اعمال و کارهای خود 
اختیــار دارد، بایــد جوابگــوی اعمال خود 
باشــد و عواقــب آن را بپذیــرد. عملکــرد 
تیــم پرســپولیس تأثیــر مســتقیم در زندگــی 
کــه  شــخصی  و  دارد  طرفدارانــش  روزمــره 
مدیریت این باشگاه را اختیار می کند، باید 
متخصص، قابل و مســئولیت پذیر باشــد 
که اینجانب خود را در این زمینه به اندازه 

کافی قابل نمی دانم.«

اســتقلال که خود را برای دیدار فردایش با 
پیکان در جام حذفی آماده می کند، دیروز 
یــک جلســه تمرینی را در زمیــن مجموعه 
ورزشــی آرارات برگــزار کــرد کــه 90 دقیقــه 

طول کشید. 
محمدرضــا آزادی مهاجم اســتقلال که با 
لباس شخصی در تمرین حضور پیدا کرده 
بــود، بعــد از گفت و گــو بــا فرهــاد مجیدی 
کــرد.  تــرک  را  آبی پوشــان  تمریــن  محــل 
ضمن اینکه فرزاد مجیدی مربی استقلال 
هم که به دلیــل تأخیر در تمرینات توســط 
مجیــدی جریمــه شــده و بــا آبی هــا راهــی 
مسجدســلیمان هم نشد، در تمرین دیروز 

نیز غیبت داشت. 
عــارف غلامی یکــی از بازیکنانی اســت که 
در تمرینــات این روزهای اســتقلال حضور 
دارد. او کــه از حدود یک ماه دیگر می تواند 
تمرینــات گروهــی اش را آغــاز کنــد، مثــل 
روزهــای گذشــته به صــورت اختصاصی به 

تمرین پرداخت. 
مصطفــی  حضــور  از  بعــد  اســت  گفتنــی 
از  بخشــی  اســتقلال،  باشــگاه  در  آجورلــو 
مطالبــات ایــن فصــل بازیکنــان پرداخت 
شــده و بازیکنان خارجــی و مربی ایتالیایی 
ایــن تیــم هــم دســتمزد خــود را دریافــت 
کرده انــد، امــا از آنجا که برخــی از بازیکنان 
از فصــول قبــل مطالبــات ســنگینی دارنــد 
خواســتار پیگیری ایــن مطالبات شــده اند. 

بــه همین خاطــر قرار اســت چنــد بازیکن 
در  بازیکنــان  از  نمایندگــی  بــه  اســتقلال 
نشســت بــا مدیرعامل ایــن باشــگاه پیگیر 
مطالبــات خود شــده و از او بابــت دریافت 
طلــب فصــول گذشــته خــود قول مســاعد 
بگیرند.  ســیدحجت کریمــی، عضو هیأت 
ایــن  وضعیــت  دربــاره  اســتقلال  مدیــره 
باشــگاه به تســنیم گفت: »کل تیم زحمت 
کشــیدند تــا اســتقلال در صدر جــدول قرار 
بگیــرد. آجورلــو طوری عمل کرد که کســی 
دغدغــه نداشــته باشــد و همــه به فکــر کار 
تیمــی باشــند. هیــأت مدیــره نیــز در هیچ 
کار فنــی دخالــت نکرد و همیشــه حمایت 
ایــن  بــرای  امــا بحث هــای مالــی  کردیــم 

قبلــی  بــه دوره هــای  و  نیســت  مــاه  چنــد 
بازمی گــردد. مدیریت قبلی هــر طوری که 
دلــش خواســته، قراردادها را بســته اســت 
چــون ایــن فکر را کــرده کــه قرار نیســت او 
پول هــا را بدهــد و مدیــر بعــدی پرداخــت 
می کند. اگر بدهی های قبلی نبود، باشــگاه 

مشکلی نداشت. 
بدهی هــای ارزی زیادی داریم کــه به اینها 
بایــد رأی پرونده شــکایت هایی کــه در فیفا 
داریــم، اضافه شــود. متأســفانه کســانی را 
به عنــوان مدیــر اســتقلال انتخــاب کردنــد 
کــه اگــر در دفتــر خودشــان هــم معرفــی 
می شــدند، آنهــا را به عنوان مدیــر انتخاب 

نمی کردند.«

رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس دیروز به 
پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان گفت: »ما درحال 
حاضــر وارث حجــم زیادی بدهــی  از ادوار گذشــته در 
باشــگاه پرســپولیس هســتیم که باید بــا همدلی همه 
مجموعه باشگاه و هواداران این تیم مردمی مشکلات 
را حل کنیم. پیگیری درباره حذف پرسپولیس از لیگ 
قهرمانان آســیا فعلًا اصلی ترین کاری اســت که آن را 
دنبــال می کنیــم و هدف ما این اســت کــه بتوانیم این 
مشــکل حل شود و شــاهد حضور پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آســیا باشــیم.« او خاطرنشــان کــرد: »ما در 
باشگاه پرســپولیس از هرگونه کمک و همفکری برای 
حل مشکلات تیم استقبال می کنیم. تمام دغدغه ما 
اعــم از اعضای هیأت مدیره، کادر فنی و بازیکنان این 
است که مشکلات پیش آمده برای باشگاه پرسپولیس 
را رفــع و دل هواداران را شــاد کنیم و نشــاط اجتماعی 
را بــه جامعــه برگردانیــم. در راســتای برطــرف کردن 
مشکلات باشگاه از نظر و همفکری پیشکسوتان قطعاً 
اســتفاده خواهیــم کــرد. این باشــگاه متعلــق به همه 

پرسپولیسی هاســت و ما در باشگاه وظیفه داریم که در 
خدمت همه پیشکسوتان و هواداران باشیم.«

درویش بیان داشت: »به زعم بسیاری از کارشناسان 
فوتبال کشــور، یکی از بهترین کادرهای فنی را در حال 
حاضر تیم پرســپولیس دارد و هیچ گونه تغییراتی در 
کادر فنی باشگاه نخواهیم داشت. کادر فنی پرسپولیس 
نه تنها در ایران بلکه در آسیا شاخص است. اقداماتی 
را درنظر داریم که برای باشــگاه انجام دهیم. در وهله 
اول با توجه به شروع نیم فصل دوم باید درخواست ها 
و کمبودهــای کادر فنی را رفع کنیم و اینکه تیم قوی تر 
شــود و بتوانــد به امید خدا برای ششــمین بــار متوالی 
قهرمانی لیگ را به دست آورد. در مرحله بعدی باید 
با اهالی فن و حقوق دانان مجرب و ارگان های مربوطه 
جلســاتی برگزار کنیم کــه درخصوص برطــرف کردن 
مشــکلات پیش آمده برای باشــگاه راه حلی پیدا شود. 
قصد دیگر ما این است که کارگروه اقتصادی با استفاده 
از افراد توانمند حوزه اقتصاد تشکیل دهیم که بتوانیم 

مشکلات مالی تیم را برطرف کنیم.«

نمایی از بازی دو تیم در هفته یازدهم لیگ برتر فصل جاری که با برتری دو گله سرخپوشان  به پایان رسید

افشاریان: دستمزد داوران را هر 10 هفته پرداخت می کنیم

فدراسیون سرمایه دارد؛ اما فعلًا پول ندارد
در  دیــروز  داوران  رئیــس کمیتــه  افشــاریان،  خــداداد 
خصــوص پرداخــت دســتمزد داوران اظهــار داشــت: 
»دستمزد 10 هفته داوران را با قیمت جدید به حساب 
آنها واریــز کردیم. این رقم برای 10 هفته اســت. چون 
بازی هــا در قالــب 30 هفته برگزار می شــود قرار اســت 
مطالبــات آنهــا را ]در زمــان باقی تا انتهــای فصل[ در 
قالــب دو 10 هفتــه پرداخــت شــود.« وی در خصوص 
زمــان برگــزاری تســت آمادگــی جســمانی داوران در 
نیــم فصل گفــت: »تســت های داوران هم احتمــالًا از 
ســوم تا بیســت و ســوم بهمن مــاه برگزار خواهد شــد. 
ضمــن آنکــه کلاس آموزشــی نیــز بــرای آنهــا در نظر 
داوری  جامعــه  بــر  آرامــش  خوشــبختانه  گرفته ایــم. 
حکمفرما شــده و آنها در مسیر خوبی قرار گرفته اند.« 

افشــاریان با اشاره به نشســت هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبــال کــه چنــد روز پیــش برگــزار شــد، عنــوان کــرد: 
»مباحث مختلفی در این نشست مطرح شد. دغدغه 
فدراســیون فوتبال و عزیزی خادم صعود تیم ملی در 
7 بهمن ماه به جام جهانی است. مطمئناً می شود در 
آن روز کارمان را تمام کنیم و خیالمان از بابت صعود 
راحــت باشــد.« وی در خصــوص اینکه وزیــر ورزش و 
جوانان پیگیر پرداخت پاداش های بازیکنان تیم ملی 
به جام جهانی شده است، گفت: »مطمئناً اتفاق های 
خوبی در راه است، فدراسیون فوتبال مطالبات زیادی 
دارد، در واقع ما سرمایه زیادی در فیفا داریم اما فعلًا 
بــه آنهــا دسترســی نداریم و بــه همین خاطــر بی پول 

هستیم.«

واکنش خاکپور به پیشنهاد قائم مقامی پرسپولیس:

خودم را متخصص نمی دانم

طارمی دومین مهاجم برتر نیم فصل پرتغال
ســایت گل پوینت از 33 بازیکن برتر نیم فصل اول لیگ پرتغال پرده برداشــت که در آن نام مهدی طارمی به 
چشــم می خورد. این رســانه آماری از هر 11 پســت، 3 بازیکن را به ترتیب مشــخص کرد و رتبه اول تا ســوم را به 

ین آنها داد که به این ترتیب طارمی به دومین مهاجم نوک برتر نیم فصل اول لقب گرفت. طارمی از سوی  ا
رسانه آماری نمره 6.78 را کسب کرد تا پس از داروین، مهاجم بنفیکا به دومین مهاجم نوک برتر 

نیــم فصل نام گیرد. گل پوینت درخصوص طارمی نوشــت: »این بازیکــن فاصله کمی تا داروین 
دارد درحالــی که در زمان زیادی نتوانســت دروازه حریفان را باز کنــد. بازیکن ایرانی پورتو توانایی 

دیگــری از خــودش را به نمایش گذاشــت و با 9 گل و 6 پاس گل آمار خوبی از خود به جا گذاشــت. 
او آمار خوبی در پاس دادن به ثبت رساند و توانست جزو 33 بازیکن برتر نیم فصل اول نام گیرد.«


